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Besluitenlijst van de vergadering van de gebiedsadviescommissie Groenalliantie Midden-Holland e.o. 
Voor advies aan het Algemeen Bestuur op 8 december 2022 
 
Aanwezig: Mevr. Jaarsma (voorzitter), dhr. Van Rhee (Krimpenerwaard), dhr. Groen (Krimpenerwaard), dhr. 
Van Beek (Krimpen aan den IJssel), dhr. Ankone (Bodegraven-Reeuwijk), mevr. Kerkmans (Gouda), mevr. 
Brouwer (Gouda), mevr. Prins (Waddinxveen), mevr. Schippers-Van Rhee (Waddinxveen).  
 
Ambtelijk: mevr. Klapwijk (ambtelijk Krimpenerwaard), dhr. Versteeg (ambtelijk Krimpen aan den IJssel), dhr. 
Van Keulen (Bestuurssecretaris Groenalliantie), dhr. Huls (programmamanager), mevr. Guneyli (ambtelijk 
secretaris Staatsbosbeheer). 

 
 

Datum 
vergadering 

23 november 2022 
 

  Plaats Krimpen aan den  
IJssel   
 

Nr. Agendapunt Besluit 

1. Opening, voorstellen, 
mededelingen 

Mevr. Jaarsma opent de vergadering en heet een ieder welkom in Krimpen aan den IJssel. Er volgt een voorstelronde.  
 
Zijn er mededelingen vooraf?  
Mevr. Kerkmans verzoekt om de contactgegevens van de leden van gebiedsadviescommissie te delen. Dat is akkoord.  
 

2. Groenalliantie en 
Bestuurlijke 
ontwikkelingen 

Dhr. Van Keulen geeft een toelichting op de Groenalliantie en de bestuurlijke Ontwikkelingen binnen de Groenalliantie.  
Hij legt uit dat de gemeenschappelijke regeling bestaat uit vijf deelnemers, waarbij de uitvoering bij samenwerkingspartner 
Staatsbosbeheer is belegd. Voorheen was de provincie Zuid-Holland ook een deelnemer. Na uittreding in 2017 is de provincie een 
financieringsovereenkomst aangegaan met Groenalliantie. Hierin is afgesproken dat de provincie tot en met 2025 jaarlijks een 
financiële bijdrage levert aan de begroting. Vanaf 2022 wordt het bedrag van de jaarlijkse vergoeding met 10% omlaag gaan. Een deel 
van de verlaging wordt middels een subsidieregeling gecompenseerd (50/50 afspraak). Vanaf het jaar 2025 kan Groenalliantie gebruik 
maken van de nieuwe provinciale beheerregeling. Dat betekent dat voor aangrenzende gebieden van 100 hectare of meer, een 
maximum bijdrage van maximaal 40% aan beheergelden kan worden aangevraagd. Let wel, afhankelijk van het aantal inschrijvers, 
kan dit percentage omlaag gaan. Momenteel vinden er op ambtelijk en bestuurlijk niveau gesprekken plaats om bij de provincie te 
benadrukken dat Groenalliantie met de beheerregeling de huidige kwaliteit van de recreatiegebieden onvoldoende kan borgen. Voor 
natuurgebieden geldt een andere regeling. Het Loetbos is door de provincie aangemerkt als natuurgebied. De bijdrage voor 
natuurgebieden is echter lager. Dit heeft mogelijk gevolgen voor de (duurdere) recreatieve voorzieningen die in het Loetbos zijn 
gerealiseerd. Het beschikbaar stellen van subsidies wordt gewaardeerd, maar dit betreft vooral ontwikkelgeld en niet het zo nodige 
beheergeld. Groenalliantie blijft dit punt middels lobby onder de aandacht brengen bij de provincie.  
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Mevr. Jaarsma doet de oproep om in positieve zin druk te zetten op de achterban bij de landelijke partijen in Den Haag richting de 
Statenverkiezingen om aandacht te houden op bovengenoemde situatie bij de recreatiegebieden. 
 

3.  Groenalliantie en de 
Wet 
Gemeenschappelijke 
Regelingen  

Dhr. Van Keulen meldt dat er een wijziging komt van de Wet Gemeenschappelijke Regeling. De wijzigingen zijn vanuit de wetgever 
bedoeld om de positie van de raadsleden te versterken. Hij loopt een aantal wijzigingen na en bespreekt de planning. Benadrukt wordt 
dat het wijzingen in samenspraak met de andere gemeenschappelijke regelingen wordt opgepakt. De planning voor vaststelling door 
de raden wordt hierop afgestemd met de griffies. De commissieleden worden, indien nodig, geïnformeerd over dit proces.  
 
Aan bod komt ook rol van de gebiedsadviescommissieleden in het algemeen en in hoeverre zij hun achterban dienen te informeren 
over advisering vanuit deze commissie.  
 

4.  Groenalliantie en de 
toekomst   

Dhr. Huls geeft een toelichting op het Programma “Groen voor iedereen”. Het bestuur zet met het Ontwikkelplan Groenalliantie 2030 
de koers uit met het programma voor de komende 10 jaar als vervolg op de omvangrijke en succesvolle Kwaliteitsimpuls 
Groenalliantie. Het Ontwikkelplan biedt, samen met de bijbehorende Investeringsagenda het handelingskader voor samenwerken met 
gebiedspartners aan nieuwe opgaven. 
 
Mevr. Brouwer vraagt ten aanzien van het nog op te richten online platform naar de mogelijkheden om te werken met een app. 
Aangegeven wordt dat er al wel gebruik wordt gemaakt van QR-codes. Het punt wordt extra onder de aandacht gebracht bij de 
projectleider.  
 

5.   Advisering   Mevr. Jaarsma legt uit dat de functie van de commissieleden in de eerste plaats is gericht op advisering aan het algemeen bestuur 
over investeringsvoorstellen of voorstellen met een ingrijpende ruimtelijke component. Vandaag zijn twee voorstellen ter advies 
aangeboden aan de commissies conform artikel 24, lid 2 van de Gemeenschappelijke regeling Groenalliantie. Commentaren van de 
adviescommissie op het plan worden verwerkt, mits niet strijdig met de essentie van het plan, één en ander ter beoordeling van de 
secretaris van de gebiedsadviescommissie. Mogelijk hebben de leden nog advies op de voorstellen? 
 
Bestuursvoorstel Fietsenstalling Gouwebos 
 
Het betreft een voorstel uit de vastgestelde Ontwikkelagenda.  
Dhr. Huls geeft een toelichting op de gemaakte keuze om deze ontwikkeling in de planning naar voren te halen, zodat de realisatie 
gelijktijdig of opvolgend is ten aanzien van de realisatie van de hindernisbaan in het Gouwebos.  
 
Advisering:  
De gebiedsadviescommissie ondersteunt het voorstel.  
 
Bestuursvoorstel Bootcamp Krimpenerhout 
 
Het betreft een voorstel uit de vastgestelde Ontwikkelagenda.  
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Dhr. Huls geeft een toelichting op de gemaakte keuzes ten aanzien van robuustere materialen en de verstevigde ondergrond (na 
overleg met de gebruikersgroep), de vereisten rondom certificering voor speel- en sporttoestellen, alsmede de geschiktheid voor 
diverse doelgroepen, zoals mindervaliden en senioren (en daarmee samenhangend subsidieverlening). Deze keuzes hebben geleid 
tot een hogere raming. Daarbij geldt ook dat de oorspronkelijke raming met destijds geldende tarieven is geraamd (medio 2021).  
 
Dhr. Van Keulen meldt dat recreatieve ontwikkelingen in de omgeving, zoals de door dhr. Van Beek genoemde bootcamp/speellocatie 
in het centrum van Krimpen aan den IJssel, op een ambtelijke tafel worden voorgesproken. Ten aanzien van de vraag van dhr. Groen 
over de belangenafweging die gemaakt is, legt dhr. Van Keulen het proces uit, waarbij het bestuur uiteindelijk besluit. Hij geeft aan dat 
er altijd, indien beschikbaar, gebruik wordt gemaakt van subsidies en er een subsidiekalender is opgesteld door de provincie, op 
verzoek van de recreatieschappen.  
 
Mevr. Brouwer vraagt zich af of rekening is gehouden met de herstelkosten op langer termijn en dhr. Ankone is benieuwd naar de 
berekeningen van de beheerkosten. Dhr. Huls noemt het door Staatsbosbeheer ontworpen Terrein Beheer Model. Dhr. Van Keulen 
geeft aan dat er op de afgelopen raadsbijeenkomst aan Groenalliantie een presentatie is gegeven over dit onderwerp en doet de 
suggestie om bij een volgende bijeenkomst de leden mee te nemen door de begroting. Daarmee wordt ingestemd.  
 
Advisering:  
De gebiedsadviescommissie ondersteunt het voorstel.  
 

6. Project Biodiversiteit 
- stand van zaken
  
 

Dhr. Huls geeft een toelichting over dit project. Het betreft het versterken van natuur en biodiversiteit middels concrete quick wins, 
zoals het aanbrengen van natuurvriendelijke oevers, een amfibieënpoel en de bijen- en insectenwallen en spinnenbanken.  
 
Mevr. Kerkmans vraagt of er ook gebieden gaan komen waar het nog echt rustig is. Zij wijst op de verstoring door honden. Ook vraagt 
zij of het beheer wordt aangepast op meer biodiversiteit realiseren. Dhr. Huls noemt ten aanzien van de honden de ingestelde 
zonering voor honden en de zonering ten aanzien van intensieve en extensieve recreatie. 
Mevr. Jaarsma noemt het verschil tussen recreatie en natuur. Uitgangspunt blijft dat de gebieden er voor verschillende recreatieve 
doelgroepen zijn, maar de gebieden vormen uiteraard ook de leefomgeving van veel soorten planten en dieren. Het afsluiten van 
gebieden gaat niet gebeuren, om de toegankelijkheid te blijven garanderen en de drukte op te vangen voor de omliggende 
natuurgebieden. Dhr. Groen merkt op dat er al bestaande natuurgebieden zijn die deels worden afgesloten.  
Dhr. Van Keulen geeft aan dat het beheer wordt uitgevoerd volgens de richtlijnen van Staatsbosbeheer, waarbij het beheerteam altijd 
blijft zoeken naar nieuwe manieren van (ecologisch beter) beheren daar waar mogelijk. Hij noemt de boswachter ecologie als adviseur 
hierbij.  
 
Mevr. Schippers: vraagt naar het voorbeeld van de oevers. Zij merkt op plastic te hebben aangetroffen en zal hier van fotomateriaal 
rondsturen. Dhr. Van Keulen benadrukt dat dit geen onderdeel is van de werkwijze van de uitvoeringsorganisatie. Wellicht komt dit 
door het handelen van (goedbedoelde) bezoekers.  
 

7. Rondvraag en 
sluiting 

Dhr. Ankone vraagt naar de twee investeringsvoorstellen en het vervolg. Uitgelegd wordt dat het advies van de commissie middels het 
verslag wordt bijgevoegd aan de nazending voor het algemeen bestuur.  
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Mevr. Brouwer geeft aan dat er populieren staan aan de Goudse Hout die mogelijk gekapt worden wegens zichtlijnen. Er is een 
verschil van inzicht met de uitvoeringsorganisatie en de bewonersvereniging over het wel of niet gefaseerd terug plaatsen van 
beplanting. Kan dit in vier rondes? Dhr. Van Keulen geeft aan dat hij advies vraagt aan de boswachter en hierover terug koppelt.  
 
Mevr. Kerkmans geeft aan dat GA ook een najaarsnota heeft. Zij vraagt of het mogelijk is hierop gewezen te worden en in het 
algemeen ook op de stukken die naar het AB gaan.  
Dhr. Van Keulen geeft aan, gelet op de rol en taakverdeling, dat dit geen onderdeel uitmaakt van de diensten van het 
bestuurssecretariaat van het bestuur van Groenalliantie. Het is mogelijk gepaster om de griffie of de ambtelijke ondersteuning van de 
gemeente hier een rol te laten spelen.  
 
Dhr. Van Beek geeft aan of er een mogelijk verzoek voor een voedselbos komt in de Krimpenerhout.  
Dhr. Van Keulen geeft aan dat Groenalliantie in principe open staan voor dit soort initiatieven, maar wel onder de juiste voorwaarden 
en binnen de mogelijkheden die het schap biedt.   
 
Dhr. Schippers verzoekt om de volgende keer de locatie van de vergadering op een eerder moment door te geven. Dit wordt 
genoteerd.  
 
Er zijn geen andere vragen meer.  
 
Mevr. Jaarsma dankt de leden hartelijk voor hun aanwezigheid. Zij benoemt de grote opkomst en de gebleken mate van 
betrokkenheid en interesse. Zij spreekt haar waardering hiervoor uit en hoopt de leden bij een volgende vergadering in het Reeuwijkse 
deel weer terug te zien. Van de bijeenkomst wordt verslag gemaakt ter advisering aan het algemeen bestuur.  
 
De vergadering wordt gesloten.  
 

 
Aldus als advies gediend in de vergadering van het Algemeen Bestuur op 8 december 2022.  

 
           

De secretaris,       De voorzitter 
 
 
Dhr. ing. R.W. van Keulen     Mevr. K. Jaarsma 


